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Abstract (en)
The invention relates to lateral bounding bodies (12) of a continuous double belt press. The lateral bounding bodies (12) are arranged between the
runs (3) facing one another of the pressing belts (2) and (17) of the double belt press so that the pressing zone formed by the runs can be sealed
off laterally. The lateral bounding bodies (12) are designed so as to be coolable. Cooling the lateral bounding bodies (12) causes the resin which
escapes from the material path and reaches the immediate vicinity (16) of the lateral bounding bodies (12) to harden. This hardened resin seals off
the pressing zone laterally. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Seitenabgrenzungskörper (12) einer kontinuierlich arbeitenden Doppelbandpresse. Die Seitenabgrenzungskörper (12) sind
zwischen den einander zugewandten Trums (3) der Preßbänder (2) und (17) der Doppelbandpresse zur seitlichen Abdichtung der von den Trums
gebildeten Preßzone angeordnet. Die Seitenabgrenzungskörper (12) sind kühlbar ausgebildet. Durch die Kühlung der Seitenabgrenzungskörper
(12) verfestigt sich Harz, welches aus der Materialbahn austritt und in die unmittelbare Nähe (16) der Seitenabgrenzungskörper (12) gelangt. Dieses
verfestigte Harz dichtet die Preßzone zur Seite hin ab. <IMAGE>
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